
DOS DE CENT CINC 

L'empresa pública Adigsa repararà 
de manera urgent només dos dels 
105 habitatges gironins amb 
problemes de ciment aluminós. Els 
dos pisos estan situats al barri de 
la Pau de la Bisbal. Plana 3. 
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El ple de l'Ajuntament de 
Palafrugell va aprovar dilluns, amb 
el vot en contra del PSC, el 
pressupost municipal d'enguany, 
que puja a 1.535 milions de 
pessetes. Plana 4. 

La propietària de la major part dels 
terrenys que l 'Ajuntament de Caldes de 
Malavella promou per construir un com
plex balneari i hoteler, Isabel Pla, ha tro
bat aigua calenta en un pou de la finca, 

URBANISME 

situat en una zona no afectada pel pro
jecte del consistori. La propietària dels 
terrenys, que estan al sud-est del nucli 
urbà, espera ara els resultats de les anàlisis 
que fa un laboratori de Barcelona, per 

saber exactament el tipus d'aigua que s'ha 
trobat i les possibles utilitats. Isabel Pla 
afirma que, tot i que la seva intenció «no 
és fer un balneari», no pensa «posar tra
ves» a la construcció del complex. 

Troben aigua calenta prop dels terrenys de 
Caldes promoguts per fer-hi un balneari 

La troballa facilitarà la implantació del I La propietària de la finca no pensa «posar 
nou complex, del qual ja hi ha un projecte j traves» a la construcció del nou equipament 

JAUME GINESTA 
• Caldes de Malavella.— La 
zona on s'ha trobat aigua calenta 
està fora dels terrenys que pro
mou l'Ajuntament de Caldes dé 
Malavella per fer-hi el complex 
balneari i del perímetre de pro
tecció de les tres empreses embo
telladores d'aigua que hi ha 
actualment al municipi. Segons 
Pla, l'aigua que s'hi ha trobat «és 
calenta, però té una temperatura 
bastant inferior a 50 graus». Jordi 
Massip, un arquitecte que l'any 
passat va presentar un projecte 
per fer el nou balneari, explica 
que la trobada d'aigua «fa possible 
l'edificació del complex hoteler», 
i afirma que està «molt interessat 
a fer-lo». 

L'arquitecte havia contractat 
una opció de compra sobre els 
terrenys d'Isabel Pla, però la pro
pietària afirma que l'operació ja 
ha caducat. Segons l'alcalde de 
Caldes de Malavella, Lluís Coma-
lada, l'arquitecte havia demanat a 
l'Ajuntament si la xarxa municipal 
podia abastar el complex que pro
jectava construir, però la sol·licitud 
li va ser denegada. 

Ni a favor ni en contra 

La propietària dels terrenys 
assegura que ella no va presentar 
al·legacions quan l'Ajuntament de 
Caldes va decidir que en una part 
de la seva finca s'hi faria un com
plex balneari i hoteler, «creient 
que un tercer equipament d'a
quest tipus no seria dolent per al 
poble». «Ja m'està bé que el facin, 
però si ningú no vol construir-lo 
em dedicaré a millorar la rendi
bilitat forestal de la finca, que és 
el que m'agrada», diu la propie

tària dels terrenys. 
Per la seva banda, Jordi Massip 

explica que l'existència d'aigua a 
la finca era una «condició indis
pensable per fer-hi el balneari» i 
que uns estudis geològics fets fa 
temps ja asseguraven que als 
terrenys hi havia aigua. Segons 
Massip, «el que ha fet la propie
tària és buscar aquesta aigua i. 

d'alguna manera, posar en regla 
la finca per poder-hi fer el com
plex hoteler». Massip afirma que, 
tot i que l'opció de compra sobre 
els terrenys ha caducat, està en 
contacte amb la propietària per 
fer efectiva la compra quan s'arri
bi a un punt de contacte final. 
Massip encara no ha acabat de 
redactar el seu projecte final sobre 

el balneari perquè en part, diu, 
«estava pendent de si hi havia 
aigua o no». El pressupost de l'o
bra serà d'uns 700 milions de pes
setes. D'altra banda, Lluís Coma-
lada ha assegurat que de moment 
no s'ha presentat ningú més inte
ressat en la construcció d'aquest 
tercer balneari, projecte conside
rat «molt important per al poble». 

POLÍTICA 

Nadal posa traves als regidors de l'oposició 
quan volen accedir a documents municipals 

CiU s'indigna perquè l'alcalde de Girona h fa omplir un formulari des de fa deu dies 
SALVADOR GARCIA 

• Girona.— El grup municipal 
de CiU a l'Ajuntament de Girona 
va acusar durant el ple d'ahir l'al
calde, Joaquim Nadal, de «frenar 
i hipotecar» les feines de l'opo
sició, en obligar els regidors à 
omplir un formulari i a fer una 
sol·licitud per escrit quan vulguin 
accedir a documents públics muni
cipals, reservant-se ell, a més, l'au
torització final. Nadal va respon
dre que aquesta mesura s'ha pres 
«perquè fins ara, de la tolerància, 
no se n'ha fet un ús correcte». 
«Ho fem perquè alguns membres 
de CiU no en facin més abús. A 
partií d'ara, cada cop que vulguin 

veure un expedient hauran de 
seguir el conducte reglanientari i 
omplir un formulari a la secretaria 
general d'aquest ajuntament», va 
argumentar Nadal 

Expedient número 56 / 91 

El regidor de CiU Pere Sarque-
11a va assegurar que l'origen de la 
mesura de Nadal es remunta a la 
sol·licitud d'un determinat expe
dient feta per ell fa uns dies. «Els 
fets em demostren que hi ha un 
motiu perillós i no voldria incórrer 
en males interpretacions. Vaig ser 
dels primers de firmar el paper. 
Això va ser el dia que vaig dema
nar l'expedient, del qual no en 

diré el t i tular, sinó només el 
n ú m e r o , l ' expedient número 
56 / 91». Sarquella va lamentar 
que tothom hagi de pagar pel fet 
que ell va demanar l'expedient 
d'una llicència que considera que 
s'ha vulnerat. «Demano dignitat, 
honradesa i coherència a qualse
vol funcionari, de confiança o no, 
de la mateixa manera que a mi 
se'm demana que actuï amb cohe
rència, naturalitat i contundent
ment cas per cas», va dir Sarque
lla, que va afegir-hi: «Li aconsello 
no seguir per aquest camí. Deu ser 
una casualitat que jo demani els 
expedients més conflictius. En vull 
fer ús, no abús, això potser ho ha 

fet una altra persona, abusant de 
la bona fe». I després de la inter
venció de Sarquella, Nadal, sense 
fer ús de la rèplica, va aixecar la 
sessió i es va dirigir corrent cap 
al regidor de CiU. 

A n t e r i o r m e n t , el r e g i d o r 
d'ERC, Enric Llauger, va dema
nar que s'intenti trobar una fór
mula «que no hipotequi la feina 
de l 'oposició». El convergent 
Josep Carreras va considerar que 
la mesura vulnerava el Reglament 
Orgànic Municipal (ROM), men
tre que Nadal, després d'acusar el 
grup CiU de «pervertir el siste
ma», va dir que es limitava a fer-lo 
complir. 

Demanen a Carreteres 
que repari e! tram de 
Roses a Capmany 
B Figueres.— El Consell Comar
cal de l'Alt Empordà ha demanat 
a la Generalitat que el Departa
ment de Carreteres repari la 
carretera que va de Capmany a 
Roses. Aquest tram, que està for
ça deteriorat i que té un gran 
nombre de revolts, serveix de via 
de comunicació de diferents 
pobles de la zona, i el ple del Con
sell creu que la reparació i 
l'eixamplament contribuirien a 
millorar la circulació i desconges
tionar altres carreteres. La carre
tera va ser construïda pel Minis
teri d'Obres Públiques, que pos
teriorment en va traspassar la titu-
laritat a la Generalitat. La zona 
d'influència d'aquesta carretera té 
un dèficit clar de vies de comu
nicació i el Consell també s'ha 
plantejat sol·licitar l'arranjament 
d'altres vies, com la que enllaça 
Castelló d'Empúries amb Palau-sa-
verdera, gairebé en desús a causa 
del seu pèssim estat. / EL PUNT 

L'î ^untament de 
Vilabertran condiciona 
un local per a les entitats 
• Vilabertran.— L'Ajuntament 
de Vilabertran condicionarà el pis 
superior del seu edifici i el des
tinarà a local de reunions per a 
les entitats del poble, segons va 
acordar el consistori en l'última 
sessió plenària. Aquesta és una de 
les parts que queden per restaurar 
a l'edifici, que anteriorment havia 
estat una casa pairal. L'Ajunta
ment ja ha aconseguit que aquesta 
obra s'hagi inclòs en el Pla d'O
bres i Serveis, que pagarà la mei
tat dels quinze milions de pessetes 
que costarà. Paral·lelament conti
nuen a bon ritme les obres de 
construcció del centre cívic, que 
s'ha hagut de fer en tres fases per 
poder absorbir el cost. L'alcalde, 
Pere Currius, ha anunciat que el 
centre s'inaugurarà el 14 de juny 
i que s'aprofitarà aquesta ocasió 
per organitzar una setmana cultu
ral. / EL PUNT 

Distribueixen pòsters 
contra el repartiment 
del llegat de Dalí 
• Figueres.— Catalunya Lliure 
ha distribuït nombrosos cartells 
pel centre de la ciutat de Figueres 
criticant el repartiment del llegat 
del pintor Salvador Dalí. En els 
cartells es pot llegir, entre altres 
consignes, la de «Figueres espo
liada, hi ha culpables». També s'hi 
acompanya una mena de sopa de 
lletres que permet formar els 
cognoms del ministre de Cultura 
i el conseller de Cultura, Jordi 
Solé Tura i Joan Guitart, respec
tivament, i del president de la fun
dació Gala-Dalí, Ramon Boixa-
dós. La direcció comarcal del 
mateix partit critica, en un comu
nicat, aquest repartiment i retreu 
a l'alcalde figuerenc. Marià Lorca, 
que no hagi fet res per evitar que 
molts quadres hagin anat a 
Madrid. / EL PUNT 

Recullen 155.370 quilos 
de vidre a Girona 
• Girona.— L'any 1991 es van 
recollir a la ciutat de Girona un 
total de 155.370 quilos de vidre 
mitjançant el sistema de conteni
dors especials, la qual cosa repre
senta un augment del trenta per 
cent respecte a l'any passat. / P.M. 
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